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Dia: 5 de març de 2024 

Hora:  hores 

Lloc: Saló de Cent de l’Ajuntament de Barcelona 

 

Assistents:  62 assistents, dels quals 45 son membres del Consell de Ciutat.  

 

 

Assistents 

Presidència 

Jordi Valls                          Quart Tinent d’Alcaldia 

 

Vicepresidència 

Alejandro Goñi  PIMEC 

Montserrat Morera  CAB 

 

Grups Municipals 

Marc Serra   Barcelona en Comú 

Jordi Coronas  ERC 

Victòria Alsina  Trias per Barcelona 

Javier Rodriguez Comissionat de polítiques d'infància, adolescència, joventut 

i LGTBI  

 

Consells Sectorials de Ciutat 

Pròsper Puig   Consell Muncipal de Ciutat i Comerç 

Rodrigo Araneda  Consell Municipal de Lesbianes, Gais i Homes i Dones 

Transexuals i intersexuals 

Aitor Oscar Urquiola Consell Municipal de cooperació internacional pel 

desenvolupament 

Antonio Cortés   Consell Municipal del Poble Gitano  

Anna Mulà   Consell Municipal de Defensa dels Animals 

Sergi López-Grado   CM del Medi Ambient i Sostenibilitat 

Joan Martínez   Consell Assessor de la Gent Gran  

Carme Riu   Consell Rector IMPD 

Gemma Xarles   Consell Escolar Municipal de Barcelona 

Laia Pineda   Consell Municipal de Benestar Social 

ACTA PLENARI 
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Josep Maria Puig   Consell De l'Habitatge Social De Barcelona 

Patricia Sarrias  Consell de la Formació Professional i Ocupacional 

 

Sindicatura de Greuges 

David Bondia    Síndic de Greuges 

 

Consells Ciutadans de Districte 

Eduard Català  Les Corts 

Jesica Sala   Sants-Montjuïc 

Benoît Poinsot  Gràcia 

Xavier Llobet   Eixample 

Juan Cabanas  Sant Martí 

Francisco José Guerrero Nou Barris 

Enric Buscarons   Horta-Guinardó 

Antonio Fortes  Sant Andreu  

 

Institucions més Significatives de la Ciutat 

Juanjo Casado   UGT 

Emilia Macias  CCOO Barcelonès 

Nacho Pallàs   AFFAC 

Jordi Bosc   Universitat de Barcelona 

Virginia Luzón   Universitat Autònoma de Barcelona 

Susana Esther Bleier Grup Set 

Mireia Recio   Foment de Treball 

 

Fitxer General d’Entitats 

Enric Canet   Casal dels Infants per l’Acció Social 

Alejandro Moyano   FCARECAT 

Jordi Romero   FATEC 

Enrique Delgado   Taula d’entitats de Sarrià 

Jordi González   Fundació Esclat Marina 

 

Ciutadania del padró 

Daniel Martín 

Elisenda Roca 
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Ana Belén Jiménez 

Alfred Lorman 

Begoña Asensio 

 

Persones de Renom Ciutadà 

Anna Balletbò 

Margarita Arboix 

Ramon Nicolau 

Rosa García 

Jose Mª Parcerisa 

 

Persones convidades 

Eva Mª Barlabé   ERC 

Javier Alegria   Periodista 

Francisco Sierra   PP 

 

Secretaria del Consell de Ciutat 

Andreu Parera  Secretaria del CdC 

Guillem Palà   Suport tècnic secretaria CdC 

Caterina Guardiet   Suport tècnic secretaria CdC 

Leire Franco  Suport tècnic secretaria CdC 

Montse Valero   Suport tècnic secretaria CdC 

Paula Gil   Suport tècnic secretaria CdC 

Carlos Faneca  Suport tècnic secretaria CdC  

Miriam Bantulà   Suport tècnic secretaria CdC 

Eva González  Suport tècnic secretaria CdC  

 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

Es dona inici a la sessió. 

Es dona obertura a l’acte amb la benvinguda de la presidència per part de Jordi Valls, quart 

tinent d’alcalde. Es presenta i comparteix dues reflexions a mode d’introducció: el Consell de 

Ciutat compleix 20 anys enguany i la legitimació democràtica dels òrgans de participació de 
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Barcelona més enllà de les eleccions. Agraeix la participació, l’activitat i el temps dedicat de 

cadascun dels membres del Consell de Ciutat. 

Es procedeix amb el primer punt de l’ordre del dia, l’aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

- S’acorda aprovar l’acta de la sessió plenària que es va celebrar el mes de desembre. 

Amb relació al següent punt de l’ordre del dia, la situació actual dels diferents Grups de Treball. 

La Montse Morera agraeix la presència de Jordi Valls, tot i lamentar l’absència de l’alcalde, que 

és amb qui hauria de presidir la sessió, donat que el Consell de Ciutat és l’òrgan de màxima 

participació de l’Ajuntament. Recorda que els grups de treball estan oberts a tothom i anima a 

la participació. 

Pel que fa al grup de treball de Comunicació i Visibilitat, en Juan Cabanas fa la presentació i 

explica els dos objectius del briefing de la campanya de posicionament: donar a conèixer el 

Consell de Ciutat i la seva activitat i, per altra banda, fer difusió de la celebració dels 20 anys. 

D’una banda, donar a conèixer el Consell de Ciutat i la seva activitat i, de l’altra, fer difusió de la 

celebració dels 20 anys. Fa una crida també per tal que els mitjans de comunicació es facin 

ressò de l’activitat del Consell de Ciutat. Finalment, explica que durant el grup de treball s’han 

plantejat algunes qüestions sobre la lògica de funcionament i abast del Consell de Ciutat que 

hauran de ser tractades en un futur proper. 

La Montse Morera destaca la celebració del vintè aniversari, informa que la data de l’aniversari 

serà el 16 de març i que hi haurà un punt de l’ordre del dia del plenari per tal de fer una pluja 

d’idees de com celebrar-ho. 

S’obre el torn obert de paraules però no hi ha intervencions. 

Pel que respecta al Grup de Treball de Subvencions, la Montse Morera explica que es vol fer 

propostes per millorar les bases de la convocatòria de subvencions de l’Ajuntament de 

Barcelona i identificar els marcs jurídics que cal millorar i adequar. L’objectiu és poder arribar a 

tenir una bona llei de subvencions, modificant la llei general de l’estat espanyol. Explica les tres 

sessions en què s’organitzarà el Grup de Treball, així com els seus participants i finalitats. 

S’obre el torn obert de paraules, però no hi ha intervencions. 

Pel que respecta al Grup de Treball de Memòria Consell de Ciutat 2023, l’Enric Canet explica 

que ja fa vint anys que existeix el Consell de Ciutat i que el més interessant és la seva 
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metodologia. Fa un repàs de les estadístiques de les reunions que es van dur a terme durant el 

2023. Creu que tot i haver estat un any electoral, les permanents i els plenaris haurien d’haver 

mantingut el seu ritme de celebració com sí que va passar amb els Grups de Treball. Explica 

les recomanacions incloses en el Dictamen de la Memòria. Fa èmfasi en la qüestió del retorn 

als dictàmens, explicant que actualment hi ha diferents dictàmens i manifestos que encara no 

tenen resposta. Comenta que és un tema preocupant, ja que la metodologia del Consell de 

Ciutat inclou aquesta resposta escrita. També explica els aspectes de millora i diu que s’ha 

d’anar més enllà en l’àmbit de visibilitat i comunicació, com en la coordinació amb altres consells 

sectorials. Pel que fa a la participació dels grups municipals, els recorda que és importantíssim 

la seva presència, com a mínim, al plenari, i també a la comissió permanent. També reivindica 

la importància dels grups de treball i demana la participació dels membres. 

S’obre el torn obert de paraules. 

En Juan Martínez fa referència a l’escletxa digital. Es va reflectir amb un dictamen, que després 

es va transformar amb unes jornades i, d’aquestes, va sortir un manifest per dir què havien de 

fer les Administracions per reduir l’escletxa digital, tot i que no s’ha rebut cap retorn ni informació 

sobre el que farà l’Ajuntament en la temàtica. Afegeix que sembla que els projectes de 

participació no tenen en compte aqueles persones que no saben llegir ni escriure, ni tenen accés 

a un dispositiu informàtic, que no només són persones grans. Diu que si aquestes persones es 

deixen de banda, no s’estarà arribant al conjunt de la població. 

La Margarita Arboix argumenta que es dediquen moltes hores a treballar per la ciutat, i que 

agrairia que l’executiu pogués donar retorn als dictàmens que s’han elaborat i votat pel Consell 

de Ciutat, els quals contenen aportacions útils per la governança de Barcelona. 

En Pròsper Puig apunta la baixa participació dels grups de treball a causa de la limitació 

temporal i pregunta per la possibilitat que altres persones de les entitats amb major coneixement 

puguin assistir als grups. 

La Montse Morera respon afirmativament dient que hi pot participar qualsevol membre. 

L’Emilia Macias creu que s’ha de solucionar el tema del retorn als dictàmens, ja que no pot ser 

que hi hagi més de dos anys de feina feta sense retorn. Cal que els polítics donin importància a 

aquesta tasca. 
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En José María Parcerisa pregunta als polítics si s’estan adonant que això els va en contra. Diu 

que ell sent que està anant a les reunions i és com si no s’estigués fent res. En el cas del 

dictamen de pressupostos, s’exposen les recomanacions quan els mitjans de comunicacions 

informaven que ja s’havia arribat a un acord pels pressupostos. Explica que el deprimeix el fet 

de no obtenir aquest reconeixement i que els dictàmens elaborats ni tan sols es llegeixin. 

La Montse Morera afegeix que, a part dels dictàmens mencionats, també hi ha un de 2019 de 

Betevé i que, si avui s’aproven els dos Dictàmens previstos, s’afegiran dos més a la llista. També 

recorda que el retorn realment està previst en trenta dies en el reglament, tot i que es dona un 

marge de seixanta dies. 

L’Enric Canet demana que, ara que sembla que el Consell de Ciutat porta una etapa de molta 

participació i ha dut a terme tanta feina, el punt fonamental és el retorn dels polítics. Demana 

que se’ls prengui de manera seriosa. Agraeix el treball de l’equip tècnic de la Secretaria. 

El Rodrigo Araneda agraeix les presentacions dels Grups de Treball, però diu que es genera 

la sensació que tot sigui simbòlic. S’estan fent esforços per visibilitzar el Consell de Ciutat, però 

alhora s’està veient que el treball no té efectes. S’ha de tenir en compte que estar en aquests 

espais com els Grups de Treball constitueix sovint un espai de privilegi per a certes persones, 

però si s’ha de tractar temes de ciutat potser també s’hauria de pensar com redistribuir-los 

d’altres formes. 

La Gemma Xarles explica que en el Consell Educatiu Municipal això també es va debatre fa 

uns 4 anys i es va acordar que tots els Grup de Treball havien de tenir, ja d’entrada, destinataris 

específics, ja fossin polítics o de gestió, i assegurant que els grups de treball se celebressin 

abans que es prenguin les decisions. 

En Jordi Valls diu que no es pren personalment les intervencions fetes en contra dels grups 

municipals, però apunta que és una queixa evident i s’està incomplint el reglament. Diu que, per 

part seva, assumeix el compromís i farà el possible per donar retorn a aquests dictàmens. 

La Secretaria del Consell de Ciutat explica el procediment per la votació del Dictamen i es 

procedeix a la votació. 

- Queda aprovat el Dictamen de Memòria del Consell de Ciutat amb trenta-vuit vots a 

favor, cero en contra i una abstenció. 

Es continua amb les presentacions dels Grups de Treball. 



   

 
7 

 

Pel que fa al Grup de Treball de Pressupostos Municipals, en Jordi Romero comença 

mencionant el temps rècord amb què s’ha fet tot i explica que hi van haver ponències d’Antoni 

Fernàndez i de la resta de grups municipals, amb cinc minuts per a cada intervenció. Després 

expressa algunes consideracions sobre el procediment. Es valora de manera positiva que sigui 

un pressupost expansiu sense incrementar la pressió fiscal i la importància de l’àmbit social. 

D’altra banda, explica els aspectes negatius i les inquietuds que s’han generat. Fa menció a la 

manca de concessió del PAM i el PIM en la presentació, així com la necessitat que s’incloguin 

certs indicadors de la gestió municipal més enllà de dades numèriques per tal d’avaluar el 

pressupost. En general, apunta a una manca d’informació i transparència. Per últim, explica les 

principals recomanacions que conté el dictamen, fent èmfasi en la necessitat de seguiment 

periòdic de l’execució del Pressupost Municipal i de comunicació amb l’Ajuntament. 

S’obre el torn obert de paraules. 

En Juan Cabanas comenta que si hi ha 700 milions d’euros per les inversions i 400 provenen 

de l’Estat, s’ha de tenir en compte si l’Ajuntament després ho podrà mantenir. També apunta a 

una falta de concreció pel que fa a les presentacions dels grups municipals i comunica el seu 

descontent pel fet que un partit no assistís a la sessió. 

L’Emilia Macias agraeix la presentació al Jordi Romero. Creu que cal reforçar algunes qüestions 

del dictamen com la falta de transparència i responsabilitat en demanar que es faci un dictamen 

en aquestes condicions. A més, comenta la valoració dels aspectes positius del pressupost, 

però apunta que això no significa que el considerin suficient. També remarca la importància de 

revisar que s’incorporin clàusules socials, sobretot pel que fa a les licitacions. 

La Carme Riu diu que aquestes clàusules socials també han de tenir en compte el grup de 

mesures per aplicar a l’accessibilitat universal. Hi ha un nou codi que s’ha aprovat a Catalunya 

i hi ha d’haver uns indicadors clars de com s’aplica i veure com això es compleix pels diferents 

departaments de l’Ajuntament. En resum, proposa no només revisar les clàusules socials en 

qüestió de gènere, sinó també d’accessibilitat i del que sigui necessari per assolir l’equitat. 

En Rodrigo Araneda considera important que hi hagi una valoració de l’execució pressupostària 

de l’any anterior. Creu que és molt important saber si, tot i la dedicació a partides socials, hi ha 

realment alguna millora en els imports. També destaca que les exigències cap a la ciutadania 

son elevades, però l’exigència cap al mateix Ajuntament és baixa i això es fa palès amb el termini 

de retorn dels dictàmens. 
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En José María Parcerisa pregunta si el que es votarà a continuació és el dictamen dut a terme 

pel grup de treball o la proposta de pressupostos presentats per part de l’Ajuntament. 

La Montse Morera respon que el que es votarà és el dictamen del Grup de Treball presentat 

pel Jordi Romero. 

En José María Parcerisa diu que son dues coses molt diferents i que, tot i aprovar el dictamen, 

no reflectirà el descontent que els membres senten respecte a les formes amb que s’ha 

presentat el pressupost. 

La Montse Morera recorda a l’equip de govern que, arrel d’una proposta del Consell de Ciutat 

al Plenari de maig de 2022, es va aprovar una resolució que instava  a executar tots els projecte 

presentats i aprovats a partir de pressupostos participatius. És important tenir-ho en compte, ja 

que son projectes de la ciutadania. Un altre aspecte que destaca és el fet que els grups 

municipals que no formen part del govern expliquin quin és el model de ciutat que volen per 

Barcelona. 

La Gemma Xarles diu que cert sentiment d’indignació pot provenir de la falta de comunicació o 

d’enteniment entre l’Ajuntament i el Consell de Ciutat, on cadascú intenta enriquir els informes 

a partir de la seva experiència vital. Creu que potser hagués estat adient una sessió més per tal 

d’aclarir la gran quantitat de xifres proporcionades. 

En Jordi Valls assumeix la seva part de responsabilitat en la qüestió i demana disculpes. Diu 

que es donarà resposta a cadascuna de les qüestions que es van plantejar. També presentaran 

la liquidació del pressupost i, si és necessari, es farà una sessió per a poder-ho explicar. A més, 

reconeix que com a govern hi ha una dificultat amb els terminis. Es compromet personalment a 

donar resposta als dictàmens que ja han estat aprovats. 

L’Emilia Macias recorda la necessitat d’incorporar al Dictamen els indicadors per complir amb 

l’accessibilitat. 

- S’acorda la incorporació d’indicadors d’accessibilitat al Dictamen de Pressupostos 

Municipals 2024. 

La Secretaria del Consell de Ciutat recorda el procediment per la votació del Dictamen i es 

procedeix a la votació. 
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- Queda aprovat el Dictamen de Pressupostos Municipals 2024 del Consell de Ciutat amb 

trenta-un vots a favor, dos en contra i vuit abstencions. 

Es procedeix amb el següent punt de l’ordre del dia consistent en la presentació de la 

capitalitat europea del comerç de proximitat. 

En Pròsper Puig explica que quan es va aconseguir aquesta capitalitat, primer es va parlar que 

consistiria en una prova pilot i ara ha esdevingut una acció preparatòria. Informa que s’està 

escrivint el reglament per tal que aquesta capitalitat surti a concurs. Hi ha el problema greu amb 

el sector primari, ja que la mateixa comissió que està portant això és la que està portant el tema 

de l’alimentació i salut. Anuncia que el reglament es tindrà possiblement a principis de maig. 

Demana el recolzament del Consell de Ciutat, com un organisme important de la ciutat, a la 

candidatura per part de Barcelona. 

La Montse Morera diu que han d’enviar la proposta a la Secretaria i que creu que tothom estarà 

d’acord en donar-hi suport. 

La Carme Riu explica que li sembla interessant, degut a la importància del comerç de proximitat. 

Els interessa que es continuï treballant amb l’accessibilitat del comerç i que això quedi inclòs al 

reglament, ja que hi ha l’obligatorietat que els espais sigui accessibles. 

L’Antonio Cortés diu que, dins del comerç de proximitat, també s’ha de tractar el tema dels 

mercats itinerants i que s’hauria de fer l’esforç de fer visible l’existència del mercat de la Zona 

Franca. Diu que el comerç de proximitat també és el veí o veïna que té una botiga i dona un 

servei a la ciutat, de la mateixa manera que la gent que treballa al “mercadillo” de la ciutat. 

En Pròsper Puig aclareix que quan parlen de comerç de ciutat s’inclou tot el comerç i es donarà 

la paraula a tothom. 

La Carme Riu diu que quan parlem d’accessibilitat no podem pensar només en les persones 

d’edat avançada. Les millores en accessibilitat són millores per tota la ciutadania, i Barcelona 

ha d’apostar pel futur per no deixar de ser una ciutat capdavantera. 

En Jordi Valls diu que s’incorpora la petició i es transmetrà a la Secretaria. Es procedeix al 

quart punt de l’ordre del dia, el retorn del procés de votació de les candidatures de Medalles 

d’Honor. 
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En Sergi López-Grado diu que des del Consell Ciutadà de la Sostenibilitat celebren la 

candidatura de Barcelona a capitalitat europea del comerç de proximitat perquè és un vector 

clau de la sostenibilitat urbana. 

La Secretaria del Consell de Ciutat recorda la calendarització que s’ha seguit pel procés de 

candidatures a Medalles d’Honor. Pel que fa a les entitats, la més votada ha estat la Fundació 

Jubert Figueras, amb sis vots. Explica que el procés de presentació i votació de candidatures 

s’ha dut a terme a través de l’eina Decidim i destaca la baixa participació. Pel que fa a persones, 

la guanyadora ha estat Mª Assumpció Vilà amb sis vots, també una participació molt baixa. 

L’Enric Canet creu que s’ha de prendre aquests procediments més seriosament i li sembla 

indigne que, tenint la potestat de decidir, s’hagi produït aquesta baixa participació. 

En Rodrigo Araneda considera que s’ha d’analitzar l’eina utilitzada per la votació, degut a les 

dificultats que personalment ha tingut per votar. Demana pensar si hi ha alguna manera més 

directa de votació. 

La Secretaria del Consell de Ciutat diu que són conscients que l’eina Decidim mostra certes 

dificultats per algunes de les persones; però recorda que la Secretaria també ha ofert el seu 

suport durant el procés. D’altra banda, es podrien trobar fórmules més fàcils per a votar com per 

exemple a través del correu electrònic. Informa que es seguirà analitzant fins a quin punt el 

Decidim ha de ser l’única eina de decisió, malgrat la plataforma de participació per excel·lència 

de l’Ajuntament de Barcelona. 

En Jordi Valls diu que es farà aquesta reflexió però, en tot cas, es dona per bona la votació 

realitzada. 

- S’acorda que el Consell de Ciutat proposarà la Fundació Jubert Figueras com a entitat i 

per la Mª Assumpció Vilà com a persona a Medalles d’Honor de Barcelona 2024. 

A continuació es dona pas a una dinàmica oberta per proposar idees per la celebració del vintè 

aniversari del Consell de Ciutat. 

El Juan Martínez diu que una de les propostes que s’ha de tenir en compte és el treball en xarxa 

i demana als companys dels diferents consells la col·laboració conjunta. 
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En Jordi Romero proposa considerar l’opció d’anar pels barris preguntant què és el que la gent 

pensa o què voldrien plantejar en el Consell de Ciutat. És complicat, però pot ajudar  a una major 

comunicació. 

La Margarita Arboix respon que per dur a terme això és necessari que hi hagi gent que pugui 

anar als barris i explicar la funció del Consell de Ciutat. Agraeix la feina feta i el funcionament 

de la Secretaria. Fa èmfasi en el públic objectiu, ja que se sol parlar de la ciutadania a partir dels 

18 anys, però no es posa suficientment el focus en el grup de 18-25 anys aproximadament. Diu 

que s’ha de tenir en compte que son el futur i, per tant, s’hauria de ser capaços de trobar formes 

d’acostament a aquest grup d’edat. 

En Rodrigo Araneda proposa, d’una banda, fer memòria històrica de persones rellevants en la 

participació al Consell de Ciutat i, de l’altra, donar visibilitat als ciutadans que venen del padró i 

a moments on s’hagin elaborat dictàmens importants. 

La Jesica Sala diu que potser es podria recolzar també a les xarxes socials, no només el Twitter. 

En Juan Cabanas explica que abans del Consell de Ciutat hi havia el Consell de Districte, però 

va desaparèixer. Considera que per part de la ciutadania hi ha una gran desinformació sobre 

com accedir a l’Ajuntament. 

La Montse Morera diu que, a nivell de la Comissió Permanent, s’ha parlat de fer una sessió 

oberta amb altres consells de ciutat per conèixer com funcionen. En relació a la celebració, diu 

que estaria bé fer un acte festiu a l’Ajuntament. També recorda que la Comissió Permanent té 

una reunió pendent amb l’Alcalde i que estaria bé fer-la a l’entorn de la celebració els vint anys. 

S’obre el torn obert de paraules. 

El David Bondia anuncia que el dia quatre d’abril al Saló de Cent es durà a terme la sessió amb 

la ciutadania i les entitats per debatre l’informe anual de la Sindicatura de Greuges i que les 

persones membre del Consell de Ciutat hi estan convidades, per tal de valorar el document i 

informar de les futures línies d’acció de la Sindicatura. 

L’Antonio Cortés fa una reflexió de part del Consell del Poble Gitano de Barcelona. Creuen que 

és important que els polítics els tinguin en compte i que s’entengui i es busqui la integració real 

de les persones gitanes a la societat amb plens drets. Per això fa falta voluntat política i creu 

necessari que les manifestacions que s’han donat avui per part del Consell de Ciutat de la 

necessitat de tenir en compte els aspectes socials sigui presa en consideració per la part política. 
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El Juan Cabanas diu que ell és representant de districte i desconeix qui són els representants 

de cada barri. Demana si aquesta informació pot ser proporcionada, ja que és important la 

coordinació entre els districtes. 

En Ramón Nicolau, en referència a la celebració dels vint anys, diu que és important visualitzar-

ho a nivell de xarxes i audiovisual. Demana considerar l’opció que diferents membres o ex-

membres del Consell de Ciutat expliquin la seva vivència en el passat i que es destaquin tots 

els dictàmens que s’han redactat en aquests vint anys per veure la incidència del Consell de 

Ciutat en el govern de Barcelona. També és important fer conèixer l’estructura i el funcionament 

del Consell de Ciutat, tenint en compte les seves parts com ara els diferents consells de barri o 

de districte, així com el gran conjunt d’entitats representades. 

En Rodrigo Araneda considera que hi ha una manca d’espais de participació pel que fa a la 

discussió i incorporació de propostes a l’ordenança cívica. D’altra banda, parla de la creació de 

la figura de l’alcalde de nit, amb la importància que aquest treballi les problemàtiques de la nit a 

Barcelona, com per exemple pel que fa a seguretat i gènere. Per últim, parla de la dificultat que 

suposa per les associacions la dilació dels terminis de pagament de les subvencions. 

La Carme Riu explica que les sigles de l’Institut Municipal de Persones amb Discapacitat ja no 

és IMD, sinó IMPD. També demana que s’afegeixi el segon cognom a l’identificador de taula. 

La Secretaria del Consell de Ciutat pren nota de les observacions i les traslladarà a la 

Comissió Permanent. 

En Jordi Valls respon que no veu cap problema que es comparteixin les dades dels consells 

de districte i de barri, però es trasllada a la Secretaria. També recull el tema de l’ordenança 

cívica i la figura de l’alcalde de nit. Pel que fa al tema de les subvencions, respon que el problema 

no són els diners, sinó “la intervenció” i es posa a disposició, juntament amb el seu equip, del 

Grup de Subvencions. Per últim, agraeix la presència dels membres a aquest plenari. Recorda 

el seu compromís personal amb el retorn dels dictàmens. Per últim, en relació al pressupost, 

s’intentarà donar resposta ràpida i ofereix la possibilitat d’organitzar una sessió per donar 

dissipar tots els interrogants pendents. 

Es dona per conclosa la sessió. 
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Acords 

- S’aprova l’acta de la sessió plenària celebrada el passat mes de desembre. 

 

- Queda aprovat el Dictamen de Memòria del Consell de Ciutat amb trenta-vuit vots a 

favor, cero en contra i una abstenció. 

 

- S’acorda la incorporació d’indicadors d’accessibilitat al Dictamen de Pressupostos 

Municipals 2024. 

 

- Queda aprovat el Dictamen de Pressupostos Municipals del Consell de Ciutat amb 

trenta-un vots a favor, dos en contra i vuit abstencions. 

 

- S’acorda que el Consell de Ciutat proposarà la Fundació Jubert Figueras com a entitat i 

per la Mª Assumpció Vilà com a persona a Medalles d’Honor de Barcelona 2024. 

 

 


